



濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

2020 年 11 月 23 日

致：亲爱的家长

诚邀出席线上家长日

您的孩子全年成绩评量已完成，我校诚恳地邀请您于 2020 年 11 月 29 日（星期日）早上 10 点至 11 点出席线上家长日活动。

2. 班导师将提供 Google Meet Link / ZOOM Link 予孩子，请家长陪同孩子一起参与，期盼家长与孩子衣着端庄，以尊重参与者。当天您可听到班导师汇报，若当日家长无法出席，务必请孩子提早告知班导师。

3. 无论家长出席与否，孩子必须全程出席此活动，因故缺席者必须在活动结束后，三天以内请假。

祈盼您的出席！

校长室 启





23 November 2020

Dear parents,

An Invitation to Online Parent-Teacher Day

Your child has completed his/her annual assessment. Therefore, we sincerely invite you to attend our online Teacher-Parent Day on 29 November 2020 (Sunday) from 10am till 11am.

2. The class teacher will provide the Google meet link / Zoom link to your child. Parents are invited to accompany their children to participate in the meeting with proper attire. The class teacher will present the class learning report to you on the day. If you are unable to attend, please inform the class teacher in advance.

3. The attendance of students is compulsory regardless of whether their parents are attending or not. Absent students are required to seek permission for leave within three days after the event.

We look forward to seeing you soon!

The Principal's Office

